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Valmistelu/lisätiedot  

 
 Vanhus- ja vammaisneuvoston kokouksien työkäytäntönä on ollut, 

että kukin jäsen kertoo edustamansa järjestön tai toimialansa 
ajankohtaiset asiat ja mahdolliset ehdotukset, joita neuvosto voi 
esittää vietäväksi eteenpäin kunnan eri toimielimille. 

  
Eläkeliitto/Riitta Vainio: järjestäneet aktiivista liikunta-, sosiaalista- ja 
vapaaehtoistoimintaa. Uusi tasapaino- ja liikuntaryhmä aloittanut, 
kokoontuu jkt tiistai Askola-Areenalla. Tammikuussa järjestettiin 
kuulonhuoltopäivä, jossa oli paljon kävijöitä. 
 
Seurakunta/Eila Hopeamaa: kirkon remontti on valmistunut.  
 
Palvelujen käyttäjä/Pauli Vähäkoski: Leakodin asukkaista osa on 
jäänyt ilman joulusaunaa, HVA laboratorioautolle joutuu odottamaan 
ulkona, nyt talviaikana kylmässä säässä. Mia Myllys viestii HVA:n 
aluevaltuuston jäsenenä, että laboratoriopalvelut ovat olleet 
aluevaltuustossa käsittelyssä. 
 
Hannes Bjurström/LionsClub: hiekkaämpäreistä jaettu asukkaille ja 
tätä toimintaa jatketaan. Veteraanit: Askolassa jäljellä 8 leskeä. Heille 
toimitettu joulupaketit ja järjestetty joululounas. Lääkekorvauksia 
haetaan ja niitä on hyvin myönnetty. Sotaveteraaniyhdistys lakkaa 
tämän vuoden aikana. Jatko toiminta IU- perinneyhdistyksen alla. 
 

Esittelijä Hyvinvointikoordinaattori Johanna Viuhko 
 

Päätösehdotus Vanhusneuvoston jäsenet antavat ajankohtaiskatsauksen oman 
alueensa asioista. Neuvosto käy tilannekatsauksen perusteella 
keskustelua ja päättää, aiheuttavatko esille tulleet asiat toimenpiteitä 
tai jatkovalmistelua. 
 

Päätös Vanhusneuvosto merkitsi ajankohtaiskatsauksen tiedoksi. 
 


